

MAGIC BOSS

LUBRICANT & PROTECTOR

LUBRIFIANT & PROTECTEUR



MAGIC-BOSS™ LUBRICANT & PROTECTOR Keeps RV slide outs moving freely and smoothly without gumming up. Protects delicate assemblies from rust and corrosion. **PROTECTS** – Offers maximum protection for expensive slide out mechanisms. **COATS & SEALS** – Repels moisture and leaves a lubricant protective film that inhibits corrosion. **LUBRICATES** - Made of Teflon, it reduces the friction by leaving a non-greasy lubrication which prevents the accumulation of debris and dirt on parts.

Other RV, marine automotive and household uses: Protects undercarriage parts against corrosion. Protects marine fittings. Lubricates trailer hitches, door hinges, folding stairs, jacks, etc.

DIRECTION: 1- Spray slide rails and exposed metal parts freely with a moderate, even coat. 2-For hard-to-reach areas, insert extension tube provided and spray freely. 3- For optimum performance repeat regularly.

LIMITED WARRANTY: The manufacturer limits its responsibility to the refund of the product purchase price only. **STORAGE:** KEEP FROM FREEZING.

Le **LUBRIFIANT & PROTECTEUR MAGIC-BOSS™** Facilite le mouvement des extensions de votre VR, ne laissant pas de gommage. Protège l'assemblage délicat contre la rouille et la corrosion. **PROTÈGE** – Offre une protection maximum des mécanismes d'extensions dispendieux. **COUVRE & SCELLE** – Repousse l'humidité et laisse une pellicule lubrifiante protectrice qui réduit les risques de corrosion. **LUBRIFIE** – à base de Teflon, il réduit la friction en laissant une lubrification non-grasseuse ce qui évite l'accumulation de débris et de saleté sur les pièces.

Autres utilisations pour VR, bateaux, autos et tâches ménagères: Protège contre la corrosion les pièces des châssis de roulement. Protège les pièces marines. Lubrifie les pièces d'attelage pour les caravanes, pentures, escaliers pliants, jacks, etc.

MODE D'EMPLOI: 1- Vaporiser modérément d'une couche uniforme les rails et les pièces de métal exposés. 2- Pour les parties hors-portées, insérer le tube d'extension fourni avec le produit et vaporiser librement. 3- Pour un résultat optimum, utiliser régulièrement.

GARANTIE LIMITÉE: Le fabricant limite sa responsabilité au remboursement du prix d'achat du produit seulement. **ENTREPOSAGE:** ÉVITER LE GEL.

CONTENTS AND FUMES MAY CATCH FIRE. CONTENTS HARMFUL. MAY IRRITATE EYES. MAY IRRITATE SKIN. CONTAINER MAY EXPLODE IF HEATED. Do not smoke. Use only in a well-ventilated area. Keep away from flames, such as a pilot light, and any object that sparks, such as an electric motor. Handle with care. Do not swallow. Do not get in eyes or on skin or clothing. Do not breathe fumes. Keep out of reach of children. Do not puncture. Do not burn. Store away from heat. Wear rubber gloves and chemical safety glasses. Wear respirator in confined spaces. FIRST AID TREATMENT: Contains: Acetone, isobutane, heptane, propane, petroleum distillates, and isopropyl alcohol. If swallowed, call a Poison Control Centre or doctor immediately. Do not induce vomiting. If person is unconscious, obtain medical attention immediately. If in eyes, rinse with water for at least 15 minutes. If on skin, rinse well with water. If on clothes, remove clothes. If breathed in, move person to fresh air.

LE CONTENU ET LES ÉMANATIONS PEUVENT S'ENFLAMMER. CONTENU NOCIF. PEUT IRRITER LES YEUX. PEUT IRRITER LA PEAU. CE CONTENANT PEUT EXPLOSER S'IL EST CHAUFFÉ. Ne pas fumer. N'utiliser que dans un endroit bien aéré. Tenir loin des flammes, telle une flamme pilote, et de tout objet produisant des étincelles, tel un moteur électrique. Manipuler avec soin. Ne pas avaler. Éviter tout contact avec les yeux, la peau et les vêtements. Ne pas respirer les émanations. Tenir hors de la portée des enfants. Ne pas percer. Ne pas brûler. Conserver loin des sources de chaleur. Porter des gants en caoutchouc et des lunettes de protection à l'épreuve des éclaboussures de produits chimiques. Porter un respirateur autonome dans les espaces clos. PREMIERS SOINS: Contient: Acétone, isobutane, heptane, propane, distillats de pétrole et alcool isopropylique. En cas d'ingestion, appeler immédiatement un centre antipoison ou un médecin. Ne pas provoquer le vomissement. Si la personne est inconsciente, appeler immédiatement un médecin. En cas de contact avec les yeux, rincer avec de l'eau pendant 15 minutes. En cas de contact avec la peau, bien rincer avec de l'eau. Si sur vêtements, enlever les vêtements. En cas d'inhalation, transporter à l'air frais la personne exposée.



UPC: 6 28452 09105 8

Boss
TECHNOLOGY

St-Hyacinthe, QC J2R 1E4
1 800 771-6728

MADE IN / FABRIQUÉ AU